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Zápis 

 

z 5. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 20. března 2023 od 

18:00 hodin v kině areálu „Mže“, Hornická 1695 

 

Přítomno: 18 zastupitelů dle prezenční listiny 

Omluveni: B. Vaňková, Z. Brachtel, A. Zítek 

 

1) Zahájení 
 

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Petr Vrána. 

 

Pan starosta uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  

Seznámil přítomné s programem jednání. 

Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  

 

Program jednání byl schválen v následujícím pořadí: 

1) Zahájení 

2) Schválení programu jednání, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 6.2.2023, kontrole usnesení a vyřizování 

návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá  

Mgr. P.Vrána  

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 

finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí Mgr. P.Vrána 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců - řídí  P.Tikalová 

6) Obecně závazná vyhláška o nočním klidu - předkládá Mgr. J.Straka 

7) Obecně závazná vyhláška o zákazu požívání alkoholu na veřejných prostranstvích - 

předkládá Mgr. J.Straka 

8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města - 

předkládá Ing. V.Rožmberský 

9) Rozdělení finančních prostředků určených na podporu aktivit mládeže, tělovýchovy, 

sportu, kultury a využívání volného času v roce 2023 - předkládá  Mgr. P.Vrána  

10) Jednací řád zastupitelstva města - předkládá Mgr. V.Machová 

11) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  řídí PhDr. J.Hutníková 

12) Usnesení a závěr 
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2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 
 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni: V. Svoboda, M. Horáček 

 

Do návrhové komise byli navrženi a schváleni: J. Habrdle ,V. Rožmberský, P. Novohradský 

 

Zapisovatelkou byla jmenována: S. Andréová 

 

3) Zpráva o činnosti RM za uplynulé období 

 

Přednesl pan starosta 

 

Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od posledního zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 6.2.2023, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 

připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé na vědomí. 

 

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města 

 

Bod vedl pan starosta 

 

K činnosti FV: 

Vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachova, konaného 

dne 16.3.2023. 

 

K činnosti KV: 

Vzali na vědomí  zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachova, 

konaného dne 6.3.2023. 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců 

 

Bod vedla P. Tikalová, která přečetla zápis z jednání osadního výboru Malý Rapotín z 

15.2.2023. 

 

a) Vzali na vědomí zápis z osadního výboru Malý Rapotín z 15.2.2023. 

 

b) Na základě rozhodnutí členské schůze OV Malý Rapotín odvolali z funkce předsedy 

osadního výboru p. Zdeňka Čermáka a členy osadního výboru p. Jaroslava Ráže a p. 

Stanislava Milotu. 

Současně všem jmenovaným poděkovali za dosavadní práci. 

 

c) Na základě rozhodnutí členské schůze OV Malý Rapotín jmenovali do funkce předsedy 

osadního výboru p. Petra Ráže a za členy výboru p. Romana Vávru a Zdeňka Vávru. 

 

Petr Ráž – předseda OV Malý Rapotín, poděkoval za akceptaci zápisu. 
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6) Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

 

Bod vedl pan místostarosta 

 

J. Michalec připomněl značnou vytíženost víkendů v období červenec – srpen. 

 

Schválili obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu. 

 

7) Obecně závazná vyhláška o zákazu požívání alkoholu na veřejných prostranstvích 

 

Bod vedl pan místostarosta 

 

Schválili obecně závaznou vyhlášku o zákazu požívání alkoholických nápojů, omamných a 

psychotropních látek na veřejných prostranstvích. 

 

8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města 

 

Bod vedl V. Rožmberský 

 

1) Neschválili bezúplatné nabytí části p.p.č. 201/75 v k.ú. Tachov včetně stavby schodiště 

podél garáží od spoluvlastníků garáží, protože nemají o tuto nemovitost zájem. 

 

2) Schválili odprodej p.p.č. 2726/250 v k.ú. Tachov o výměře 490 m2 pro manžele M. a J. V., 

Tachov pro účely užívání za rodinným domem č.p. 1680 v ul. Ve Vilkách za kupní cenu 560 

Kč/1 m2 (původní kupní cena 330 Kč/1 m2 z r. 2020 je navýšena dle odhadu znalce na 560 

Kč/1 m2 vzhledem k vývoji trhu a inflační tendenci). Plnění je osvobozeno od DPH. Kupní 

cena bude uhrazena nejpozději do 3 let ode dne podpisu kupní smlouvy.  

 

9) Rozdělení finančních prostředků určených na podporu aktivit mládeže, tělovýchovy, 

sportu, kultury a využívání volného času v roce 2023 

 

Bod vedl pan starosta 

 

1) 

a) Schválili návrh na rozdělení finančních prostředků určených na podporu aktivit mládeže, 

tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2023 nad 20.000,- Kč dle příloh. 

 

P. Tikalová informovala o navýšení částky o 1 milion Kč, při poskytování prostředků 

organizacím a jejich rozdělení.  Sdělila, že přišlo skoro 60 žádostí na téměř 6 milionu Kč.  

 

Pan starosta upřesnil, že se nerozdělovala celá částka a zůstala rezerva přibližně 250 000,-Kč. 

 

J. Michalec připomněl podívat se do budoucna na principy podávání a schvalování žádostí a 

kvitoval, že se vedení města zabývá tím, aby žádosti byly v elektronické formě. 

 

Pan starosta potvrdil, že žádosti bude možné podávat elektronickou formou a komise pro 

mládež, sport a volný čas bude intenzivně pracovat na návrzích na úpravu pravidel.  
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b) Vzali na vědomí rozdělení finančních prostředků určených na podporu aktivit mládeže, 

tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2023 do 20.000,- Kč schválené 

Radou města Tachova dne 13.3.2022, dle příloh. 

 

2) Schválili znění vzorové „Smlouvy o poskytnutí dotace“ z programu „Podpora aktivit 

mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2023“. 

 

10) Jednací řád zastupitelstva města 

 

Bod vedla paní místostarostka 

 

J. Michalec upozornil na důvodovou zprávu a navrhl doplnit do návrhu další náležitosti. 

 

V. Machová doplnila náležitosti do návrhu. 

 

J. Nenutil, zdůvodnil, proč bude hlasovat proti změně jednacího řádu zastupitelstva města a 

nechtěl by, aby občané sledovali hodiny a hodiny v audiozáznamu ze zasedání zastupitelstva.  

 

Pan starosta informoval, že sledování hodin v audiozáznamu se bude týkat tohoto jediného 

audiozáznamu. Nové hlasovací zařízení, které bude již na dalším zasedaní zastupitelstva 

15.5.2023, audiozáznam pořizuje a rozčleňuje na jednotlivé body. Občané tedy nebudou 

muset poslouchat tři hodiny našeho jednání, ale rychle si najdou, co potřebují. 

 

J. Nenutil, poděkoval a uvedl, že písemná forma se mu líbila více. 

 

V. Machová sdělila další důvody, proč bude ze zasedání zastupitelstva města pořizován 

audiozáznam.  

 

Schválili „Jednací řád zastupitelstva města“. 
 

11) Různé a podněty veřejnosti 

 

Bod vedla J. Hutníková 

 

Zastupitelé: 

  

1) 

a) Vzali na vědomí žádost společnosti Zdravotní klaun, o.p.s., Paříkova 355/7, 190 00 Praha 

9 – Vysočany, IČ: 26547953, o poskytnutí finančního daru z rozpočtu města na činnost 

žadatele ve výši dle rozhodnutí poskytovatele. 

 

b) Rozhodli finanční dar žadateli neposkytnout. 

 

2) 

a) Schválili rozpočtové opatření č. 02/2023. 

b) Vzali na vědomí změnu přílohy schváleného rozpočtu na rok 2023. 

3) Schválili přidělení dotace ve výši 400.000,- Kč z Programu regenerace MPR a MPZ na rok 

2023 na restaurování vitrážových oken  kostela Nanebevzetí Panny Marie a povinný podíl 

Města Tachova k dotaci ve výši 102.020,- Kč Rytířskému řádu Křížovníků s Červenou 
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hvězdou. Finanční prostředky jsou zajištěny ve schváleném rozpočtu města v kapitole 

městská památková zóna. 

 

V. Rožmberský pozval občany na úklidovou akci „Ukliďme Tachov“, která se bude konat 

22.4.2023. 

 

J. Michalec k plesu města, který je v participaci s PAFem sdělil, že je spousta občanů, kteří se 

kvůli nedostatku lístků a špatné organizaci na ples nedostali a zhodnotil to jako propadák. 

 

Pan starosta odůvodnil, proč takovým způsobem do budoucna již postupovat nebudeme.  

Sdělil, že v příštím roce bude městský ples zcela samostatná akce. 

 

J. Straka doplnil, že vedení města i zastupitelé si lístky platí. Nebylo to tak, že vedení města 

nebo zastupitelé měli lístky zdarma a kvůli tomu se na ostatní nedostalo. 

 

J. Michalec poděkoval za uskutečňování volebního programu a za zřízení kontaktního místa 

pro pomoc Tachovákům na úřadě. Věří, že se nebudou přijímat noví pracovníci a budou to 

zaměstnanci z vnitřních rezerv. 

 

V. Machová sdělila, že v tomto bodě se předvolební kampaň souhlasně spojila. Toto kontaktní 

místo má na starosti Bc. L. Špelinová, která je pracovnicí městského úřadu. Informovala také 

o spolupráci s firmou BHS a možnosti hrazení obědů dětí, což byl také nápad opozice a 

poděkovala za dobrou spolupráci koalice s opozicí. 

 

M. Horáček požádal o součinnost s aplikací Munipolis a vysvětlil, jak aplikace funguje. 

 

Pan starosta doplnil, že díky aplikaci bylo již odstraněno z ulic 25 autovraků. Všechny tyto 

vraky přišly jako podnět od občanů do Munipolisu a požádal občany o používání aplikace. 

 

M. Horáček pozval občany na slavnostní zahájení provozu areálu Mže, které se bude konat 

31.3.2023. 

 

J. Flor se dotazoval, jaká je situace s energiemi pro město a pro sportoviště. 

 

Pan starosta sdělil, že situace je v současné době lepší než jsme očekávali. Po prvních 

vyúčtováních víme, že spotové ceny jsou pod zastropovanými cenami. Nárůst cen energií je 

35-40%  a díky tomu bylo zdražené vstupné do všech sportovních zařízení, ale žádné omezení 

provozu nás nečeká. Pouze pro letošní rok bude přes léto uzavřen krytý bazén a otevřeno 

pouze venkovní koupaliště a byl také zkrácen provoz zimního stadionu. 
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11) Usnesení a závěr. 
 

Návrh na usnesení přednesl J. Habrdle. 

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům za spolupráci.  

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………      ……………………… 

Mgr. et Mgr. Jan Straka          Mgr. Petr Vrána 

    místostarosta                   starosta 

 

 

 

 

 

 

 

ověřovatelé: 
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